
PROTOKÓŁ Nr 51/18 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY 

W DNIU 1 PAŹDZIERNIKA 2018 ROKU 

 

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu. 

W posiedzeniu członków Komisji udział wzięli: 

1. Pan Eugeniusz Wichowski –Wójt Gminy 

2. Pani Małgorzata Joanna Szymańska – Skarbnik Gminy 

3. Pan Marian Tadeusz Szeweluk – Dyrektor ZGK w Mielniku 

Obradom Komisji Przewodniczył Pan Krzysztof Nikitorowicz – Przewodniczący Rady 

Gminy Mielnik.  

Porządek posiedzenia komisji:  

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XXXIII sesji  

Rady Gminy Mielnik: 

 1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018, 

 2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata  

2018-2029, 

 3) w sprawie uchwalenia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków, 

 4) w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy 

 de minimis,  

 5) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 6) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2018 pn. „Program 

szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w Gminie 

Mielnik”, 

 7) w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Mielnik, 

 8) w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik, 

 9) o zmianie uchwały w sprawie określenia gminnych jednostek budżetowych  

prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. -  

Prawo oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale na  

wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz  

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na  

wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian  

w tym planie oraz ich zatwierdzania, 

2.  Ocena działań promocyjnych i kształtowania wizerunku Gminy. 

3. Analiza budżetu straży pożarnych. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 

 



Do punktu 1(1). 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 1 (2). 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2029. 

 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2029 

 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 1 (3). 

 

Pan Marian Tadeusz Szeweluk Dyrektor ZGK w Mielniku przedstawił projekt uchwały 

dotyczący uchwalenia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał o stan techniczny stacji pomp za placem zabaw na  

ul. Brzeskej w Mielniku. 

Pan Dyrektor ZGK – poinformował, że częste awarie stacji pomp są spowodowane częstymi 

brakami prądu. W stacji pomp zostały wymienione styki, które były zaśniedziałe. 

Awarie są bardzo szybko naprawiane dzięki sąsiadom stacji pomp, którzy informują Zakład o 

awarii. 

Pan Radny Mateusz Bukrewicz – zaproponował, aby podsypać trochę ziemi wokół stacji 

pomp, aby w trakcie awarii stacji pomp ewentualne wydostające się nieczystości nie spływały 

na plac zabaw. 

Pan Wójt – zaproponował postawienie zapory, która zabezpieczy plac zabaw przed 

ewentualnymi wydostającymi się w czasie awarii nieczystościami. 

Pan Rady Lucja Kożuchowski – zaproponował zakup przełącznika, który będzie 

zabezpieczał ciągłość dostawy energii do przepompowni.  

Pan Dyrektor ZGK – poinformował, że zdaje sobie sprawę z zagrożenia podczas awarii i 

zrobi wszystko, aby wyeliminować awarie przepompowni.  

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały uchwalenia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

(w zał. na str..........prot.) 

 

 

 



Do punktu 1 (4). 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

udzielanych w ramach pomocy de minimis 

Pan Radny Andrzej Wierzba – poprosił o wyjaśnienie zapisu § 1 ust. 1 pkt. 2 projektu 

uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de 

minimis, który brzmi:  

§ 1 ust. 1 pkt. 2: nowo nabyte budynki lub ich części oraz zajęte pod nie grunty 

wykorzystywane do prowadzenia działalności gospodarczej, w których dotychczas nie była 

prowadzona działalność gospodarcza. 

Pan Przewodniczący Rady – wyjaśniał, że zapis ten ma zabezpieczyć przed nadużyciami ze 

strony przedsiębiorców. Zaproponował, aby Pani Aneta Kasperuk wyjaśniła wszelkie 

wątpliwości dotyczące tego zapisu. 

Pani Aneta Kasperuk – wyjaśniła, że projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku  

od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis został przesłany do Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów celem zaopiniowania. Urząd Ochrony Konkurencji i 

Konsumentów wniósł uwagi, które zostały uwzględnione w projekcje przedstawionym 

członkom Komisji Rady. Odnośnie zapisu § 1 ust. 1 pkt. 2 projektu uchwały w sprawie 

zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis, zapis ten 

ma zabezpieczyć przed nadużyciami za strony przedsiębiorców. 

Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis w sposób następujący: 

za przyjęciem projektu głosowało – 12 radnych,  przeciw – 1 radny i 2 radnych wstrzymało 

się od głosu. 

(w zał. na str..........prot.) 

 

Do punktu 1 (5). 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

(w zał. na str..........prot.) 

 

 

 



Do punktu 1 (6). 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 

rok 2018 pn. „Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia 

w Gminie Mielnik”. 

Pan Radny Adam Henryk Symonowicz – zwrócił uwagę, że w ubiegłym roku popełniliśmy 

błąd podejmując uchwałę zbyt późno i w tym roku jest tak samo. Zwrócił się z prośbą o 

szybkie wyłonienie realizatora programu szczepień.  

Cała procedura wyłonienia realizatora programu została przedstawiona i członkowie  Komisji 

zostali poinformowani, że jeżeli w pierwszym ogłoszeniu zostanie wyłoniony realizator 

programu szczepień to program ruszy w połowie listopada 2018 roku.  

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt w 

sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2018 pn. „Program szczepienia 

profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w Gminie Mielnik”, 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 1 (7). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Mielnik 

został przedstawiony członkom Komisji. 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt w 

sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 1 (8). 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik został przedstawiony i 

omówiony dla członków Komisji Rady. 

Komisje rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt w 

sprawie w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 1 (9). 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

określenia gminnych jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie 

z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale 

na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku 

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie określenia gminnych jednostek 



budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. - 

Prawo oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale na wydzielonym rachunku, 

źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 

finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 2. 

Pan Wójt przedstawił ocenę działań promocyjnych i kształtowania wizerunku Gminy. 

Członkowie Komisji Rady przyjęli do wiadomości ocenę działań promocyjnych i kształtowania 

wizerunku Gminy. 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 3. 

Pan Radny Piotr Franciszek Szpakowski przedstawił analizę budżetu straży pożarnych. 

Członkowie Komisji Rady przyjęli do wiadomości analizę budżetu straży pożarnych 

(w zał. na str..........prot.) 

Do punktu 4. 

Sprawy bieżące: 

Pan Radny Kazimierz Tobota – zapytał czy zostaną zamontowane uchwyty na flagi na 

słupach energetycznych?  

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, że zostaną na pewno zamontowane.  

Pan Lucjan Kożuchowski – zaproponował, aby Gmina pomogła mieszkańcom skorzystać z 

nowych rozwiązań technologicznych takich jak montaż paneli fotowoltaicznych. 

Pan Sławomir Leoniuk – poinformował, że część mieszkańców Adamowa zainteresowana 

jest podłączeniem się do oczyszczalni ścieków. 

Pan Wójt – poinformował, że zapozna się z tematem, czy istnieje taka możliwość 

podłączenia.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady 

Krzysztof Nikitorowicz 

Protokołowała: 

Iwona Paździora-Patkowska 


